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Ing. Gore: 
Plné noviny článkov o tom, že rok 2016 podľa štatistiky bol jeden z najlepších za posledné 
roky, čo sa týka prílevu investorov na Slovensku. Prišli investície za takmer   1 miliárd eur. 
Čítam, že traja najväčší developeri postavili nové haly v piatich priemyselných parkoch a za 3 
mesiace roka 2017 postavili 70 tis. m2 novej plochy, čo je dvojnásobok oproti minulému roku 
a zároveň je rozostavané, rozostavané haly sú v rozsahu 130 tis. m2. Čítame o tom, že 
investori prichádzajú do Lučenca, Košíc, Prešova, Vranova. Čítame o tom, že sú výhodné 
podmienky pre investorov v okresoch s vysokou mierou nezamestnanosti, preto sa pýtam, že 
v akom stave je aktuálne obsadenosť priemyselného parku v Trebišove? 
 
PhDr. Čižmár: 
Priemyselný park v Trebišove nie je obsadený a od začiatku roka 2017 boli predložené, alebo 
predostrené dve ponuky na obsadenie tohto parku. Obidve tieto ponuky stroskotali na výške 
ceny nájomného zo strany priemyselného parku, spoločnosti PP TV. To znamená, aj v jednom 
aj v druhom prípade bola problémom výška ponúkaného, alebo výška nájomného, ktorú 
predostreli zástupcovia spoločnosti PP TV, keďže išlo o investorov, ktorí mali dlhodobý 
záujem investovať v tomto priemyselnom parku.  
 
Ing. Gore: 
Títo investori boli kontaktovaní mestom, alebo boli odporúčaní mestu kým? 
 
PhDr. Čižmár: 
Agentúrou Sário.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 


